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SVĚT: Náhlá úmrtí, která se podobají jako vejce vejci. Dlouho se firmy zaklínaly důkazy,
které se však nesměly vyšetřovat, a ve smlouvách byly černé.

I u nás se už začalo v prosinci 2020 očkovat nevyzkoušenou vakcínou Pfizer, Astra Zeneca, která se
pak vyřadila a testy se prováděly přímo na lidech.

Na konci roku 2022

Podle nové thajské studie, o níž informoval server LifeSiteNews, téměř 30 % dětí, které dostaly
vakcínu COVID-19 na bázi mRNA společnosti Pfizer, trpělo srdečními následky. Studie, která byla
publikována jako preprint, zkoumala 301 thajských studentů ve věku 13 až 18 let, kteří obdrželi
první dávku vakcíny bez nežádoucích účinků, aby zjistila, jak reagovali na druhou dávku. Výsledky
jsou obzvláště závažné: u 29,24 % pacientů byly zjištěny kardiovaskulární účinky, od tachykardie,
palpitací, perikarditidy až po myoperikarditidu, dokládá preprint, který proto doporučuje, aby byli
adolescenti, kteří dostávají mRNA vakcíny, sledováni z hlediska nežádoucích účinků.

Je rok 2024 a podezření ze zesílení náhlého úmrtí po vakcíně mRNA se množí. Z lajckého pohledu
prostě člověk náhle zkolabuje a většinou už se nezachrání.

Zda to doběhlo i Navalného, který byl jako prominent v tu dobu v Německu těžko říct. I kdyby to
studie a pitva potvrdila, západ to stejně zpochybní.

Dnes není doba na pravdu, pouze osočování a lež. Dokonce už mnozí politici na západě udělali
pitvu a určili diagnosu. Někteří jako Džamila dělali pitvu ještě za živa a z televize. Pravdou je, že
jediný lékař, který určil diagnosu tenkrát Navalného, byla Merkelová. Novičok. Pak se třásla jako
sulc.

A ve vzduchu sílí otázka:

Qui bono? Komu jeho smrt slouží? Vážně by byl nebezpečný Putinovi? K smíchu…
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